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Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je, na podlagi 20. člena Poslovnika 
Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10, 6/14 in 26/15) in drugega  
odstavka 56. člena Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05- UPB1 in 
95/09 - odl. US), oblikovala naslednje  
                                                                 

M n e n j e 
 

k Predlogu zakona o enkratnem odpisu dolgov (ZEOD) - druga obravnava 
 
Komisija Državnega sveta za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je na 20. izredni  
seji  2. 6. 2015 obravnavala Predlog zakona o enkratnem odpisu dolgov, ki ga je v 
obravnavo predložila skupina poslancev s prvopodpisanim Lukom Mescem. 
 
Komisija predlog zakona podpira. 
 
Komisija se je seznanila s poglavitnimi  motivi ter cilji predlaganega zakona, s katerim 
želijo predlagatelji zakona slediti načelom socialne pravičnosti, saj bi po njihovem 
mnenju predlagane rešitve omogočile enkraten odpis dolgov posameznikom - 
prejemnikom socialnih transferov oziroma posameznikom in gospodinjstvom, katerih 
dohodki so bili v zadnjem letu pod pragom revščine in ki nimajo premoženja, ki bi 
ustvarjalo dohodek in ki so znašli v ekonomsko-socialnem položaju, ki jim 
onemogoča poravnavo obveznosti za redne življenjske stroške, kot so ogrevanje, 
odvoz smeti, voda, elektrika, neprofitna najemnina itd.  
 
Pravnim osebam, ki bi odpisale dolg, predlog zakona omogoča, da po 
poenostavljenem, brezplačnem postopku odpišejo zapadle terjatve do socialno 
ogroženih posameznikov in gospodinjstev. Znesek odpisanih terjatev pa se pravnim 
osebam, ki bodo dolgove odpisale, odšteje od osnove za plačilo davka na dodano 
vrednost in davka od dohodkov pravnih oseb.  
 
Članom komisije je bilo predstavljeno mnenje Vlade, ki predloga zakona ne podpira. 
Meni namreč, da so predlagani cilji dosegljivi tudi brez sistemskih sprememb 
zakonov, primernejši način ureditve odpisa dolgov od predlaganega pa je po 
prepričanju Vlade širši družbeni dogovor, ki ga med različnimi deležniki o tej 
problematiki Vlada že pospešeno pripravlja. Vlada poleg splošnih pripomb opozarja 
tudi na konkretne težave pri izvajanju zakonskih rešitev, ki bi pomenile 
nesorazmernost glede na to, da odpis dolgov predstavlja enkratni dogodek. 
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Člani komisije so v razpravi menili, da bi zakon v vsebini kot je predlagan koristil tako 
posameznikom z dolgovi, ki jih ne morejo poplačati in jim bo dolg odpisan, pravnim 
osebam s terjatvami do dolžnikov, ki  bodo za odpis dolga tudi stimulirani z davčnimi 
spodbudami ter tudi državi, ki bo tudi na predlagan način prispevala k reševanju 
socialne problematike, vzpostavljena pa bo tudi pozitivna klima med ljudmi, ki so še 
vedno nezaupljivi glede napovedanih trendov gospodarske rasti, kar se kaže v še 
vedno usihajoči potrošnji v Sloveniji. Zato komisija podpira pozitivno gesto ljudem v 
težavah kot jo ponuja zakonska rešitev in meni, da so premiki, tudi minimalni,  
potrebni podpore. Komisija tudi predlaga, da naj predlagatelj zakona v sodelovanju z 
Vlado, katere prizadevanja v tem segmentu delovanja komisija prav tako podpira, 
poišče takšne rešitve, ki bodo najugodnejše za vse vpletene v to zakonsko materijo.  
 

* * * 
 
Za poročevalca je bil določen državni svetnik Jernej Verbič. 
 
                                                                                                  Predsednica 
                                                                                                mag. Marija Lah, l.r.      
 
 
 


